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ZAPISNIK 
S 48. SJEDNICE VMO PEĆINE 

 
48. sjednica VMO Pećine održana je 26. siječnja 2023. (četvrtak) s početkom u 15:30 sati u 
prostorijama MO Pećine, Janka Polića Kamova 73 A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Željko Ševerdija, predsjednik VMO 
- Dubravka Travalja, zamjenica predsjednika VMO 
- Slobodan Škalamera, član VMO 
- Nikola Pleša, član VMO 
Opravdano osutan: 
- Veljko Karabaić, član VMO 
 
Na sjednicu je pod t. 1. dnevnoga reda pozvan i vlč. mr. Piotr Modrzejewski, župnik župe Svete 
obitelji, koji se pozivu odazvao. 

 
Zapisnik s 47. sjednice VMO Pećine usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Informacija o dogradnji crkve na Pećinama 
2. Izvješće o radu Vijeća MO Pećine za 2022. godinu – prijedlog i usvajanje 
3. Elaborat uređenja parkiranja u ulici Janka Polića Kamova 
4. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća pozdravio je župnika vlč. Piotra Modrzejewskog te mu se zahvalio na odazivu da 
upozna Vijeće s planiranim radovima na rekonstrukciji i nadogradnji župne crkve na Pećinama. 
U nastavku župnik je obrazložio Vijeću da bi radovi trebali započeti najkasnije u svibnju 2023. nakon 
provedenog natječaja i odabira izvođača. Crkva će se nadograditi na sjevernom dijelu parcele 
između postojećeg objekta i ulice Janka Polića Kamova u visini do razine prometnice. Glavni prilaz 
će biti s ulice Janka Polića Kamova te će novoizgrađeni dio raspolagati s liftom. Vizualizacija 



planirane nadogradnje dostupna je na mrežnim stranicama župe Svete obitelji https://svetaobitelj-
rijeka.com/2017/10/06/izgradnja-nove-zupne-crkve-na-pecinama/.  
 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Pećine primilo je informaciju na znanje te zahvalilo župniku na dolasku. 
 
 
AD 2 
Tajnik MO g. Walter Volk ukratko je objasnio prijedlog Izvještaja o radu Vijeća Mjesnog odbora 
Pećine za 2022. godinu. 
Posebno je istaknuo ostvarenje manjeg broja programskih aktivnosti zbog pandemije bolesti COVID-
19 izazvane korona virusom. 
Za ostvarenje programskih aktivnosti utrošeno je 7.345,97,00 kn / 974,98 EUR. 
Od programa nije održan Pusni utorak, djelomično je ostvaren Dan Mjesnog odbora Pećine. 
Dan MO Pećine obilježen je polaganjem vijenca na spomen obilježja, izložbom Mirjane i Ivana 
Vidovića te obilaskom područja Plumbum i Đeletićevo. 
Nije organiziran rukometni turnir za naše najmlađe sugrađane. 
U cijelosti su ostvarene programske aktivnosti Veseli Uskrs i Prosinac na Pećinama. 
 
Zaključak:  
Vijeće MO Pećine jednoglasno je usvojilo izvješće o radu Vijeća za 2022. godinu. 
 
 
 
AD 3 
Predsjednik Vijeća izvijestio je o dokumentaciji dostavljenoj na zahtjev Mjesnog odbora od strane 
društva Rijekaplus d.o.o. dana 13. siječnja 2022. godine: 

Prometni elaborat: 

- Elaborat uređenja parkiranja u Ulici Janka Polića Kamova u Rijeci, br. el. 03-100/22 iz listopada 
2022. 

Uvidom u navedeni elaborat utvrđuje se da je planirano u ul. Janka Polića Kamova od raskrižja sa 
Radničkom ulicom do kbr. 22/1 obilježiti parkirališne površine za cca 190 osobnih automobila u 
južnoj prometnoj traci (dijelom na južnom nogostupu/dijelom u rubnoj traci), a što otprilike odgovara 
postojećem stanju parkiranja u južnoj traci. Također, na većem dijelu sjevernog nogostupa (između 
drvoreda) planira se postavljanje zaštitnih metalnih stupića čime će se u potpunosti onemogućiti 
parkiranje na sjevernom nogostupu (nogostupu sjeverne prometne trake). Predmetnim elaboratom 
predlaže se i uvođenje naplate parkiranja na način da se rezidentima omogući povlaštena mjesečna 
karta, a da se ostale korisnike destimulira višim satnim cijenama parkiranja kako bi čim manje 
koristili parkirne površine u stambenoj zoni. 
Analiza postojećeg stanja provedena je terenskim izvidom 9. rujna 2022. godine te je utvrđeno da je 
na južnom nogostupu/južnom rubnom traku bilo parkirano 201 vozilo, a na sjevernom nogostupu 69 
vozila, odnosno ukupno 270 vozila. 
Iako pozdravlja inicijativu za uvođenjem reda u prometu te posebno rješavanju problema parkiranja 
na Pećinama, prijedlog kojim se broj parkirnih mjesta smanjuje za cca 30 % (s 270 na predloženih 
190 na dan izvida 09.09.2022.) ovom Vijeću nije prihvatljiv.  
Vijeće posebno skreće pozornost da je u vršnim mjesecima (ljetna sezona, prosinac), kao i vršnim 
danima (Božić, Uskrs, blagdani) broj parkiranih vozila u ul. Janka Polića Kamova i veći od 270 koliko 
je utvrđeno na dan izvida te predlaže izradu odgovarajućeg elaborata (studije), kojim će se utvrditi 
realni broj parkiranih vozila te stvarna potreba za parkirališnim površinama.  
Nadalje, Vijeću je neprihvatljiva zabrana parkiranja na sjevernom nogostupu, a čime će se izgubiti 
cca 30% i više parkirnih mjesta u ul. Janka Polića Kamova, a bez iznalaženja odgovarajuće 
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alternative (novih parkirnih površina, garaže i sl.). 
Zaključno, Vijeće ponovno skreće pozornost na problem vožnje nedopuštenim brzinama (brze 
odnosno obijesne vožnje) te moli nadležne da pristupe rješavanju i toga problema.  
  
Zaključak:  
Vijeće MO Pećine jednoglasno je zaključilo da nije suglasno s predmetnim prometnim 
rješenjem, odnosno predloženim novim režimom odvijanja prometa i uređenja parkirnih 
mjesta u ulici Janka Polića Kamova. 
 
 
AD 4 
Predsjednik Vijeća upoznao je Vijeće da je od 16. siječnja uveden dodatni polazak linije 1 radnim 
danom u 7:30 s Plumbuma te je primio na znanje primjedbu Vijećnika na izvedenost završnog sloja 
asfalta na nogostupu u ulici Janka Polića Kamova od kućnog broja 20 do kućnog broja 30. 
 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Pećine primilo je informaciju na znanje te zaključilo uputiti primjedbu Odjelu 
gradske uprave za komunalni sustav i Rijekaplusu. 
 
 
Sjednica je završila u 17:30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednik VMO Pećine: 
 

 
                          Walter Volk                             Željko Ševerdija 

 


